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1.	Opening	
Winand	de	Fraiture,	voorzitter	van	DKIJV,	heet	alle	aanwezigen	leden	bij	de	Algemene	
Ledenvergadering	een	hartelijk	welkom	toe.		
	
De	ALV	gebruiken	we	voor	een	terugblik	over		het	afgelopen	jaar.	De	financiële	stukken	zullen	
door	mijzelf	worden	toegelicht	in	verband	met	de	aangekondigde	afwezigheid	van	Wiebe.	
Daarnaast	zullen	stil	staan	bij	een	reeks	aan	zaken	die	door	de	commissies	zijn	uitgevoerd.	Na	
afloop	hebben	we	nog	een	actieve	workshop	inpetto.	
	
2.	Vaststelling	agenda	
De	agenda	zoals	verstuurd	wordt	vastgesteld.		
	
3.	Verkiezing	voorzitter	en	herverkiezing	secretaris	
Winand	heeft	vorige	jaar	de	resterende	periode	van	voormalige	voorzitter	Hans	Hartwig	
ingevuld.		De	eerste	bestuur	periode	van	Hans	inclusief	Winand	zit	er	nu	op.	Winand	stelt	zich	
herkiesbaar.	Winand	wordt	herkozen	als	voorzitter.	Winand	geeft	op	de	vraag	van	Roland	ten	
Klooster	antwoord	op	de	invulling	van	het	rooster.	Winand	kan	na	deze	periode	nog	één	maal	
herkozen	worden	en	kan	dus	maximaal	als	voorzitter	7	jaar	dienen.		
Leon	van	Bohemen	wordt	herkozen	als	vicevoorzitter.	Leon	gaat	zijn	tweede	periode	in.	
	
	
	
	
	
	
4.	Ingekomen	stukken	en	mededelingen	
	

- de	afmeldingen	voor	deze	ALV		(23):	Jeannet	van	Adrichem,	Kees	Hoek,	Neeltje	Koops,	
Rein	van	de	Velde,	Bram	Overbeek,	Theo	van	Haasteren,	Hans	Trentelman,	Remon	
Kneppers,	Sebastiaan	van	Leeuwen,	Jennifer	van	Leeuwen,	Amanda	van	Leeuwen,	
Cecile	Jansen,	Lucas	Janssen,	Niels	Schouten,	Maarten	Buijsman,	Peter	van	Schie,	Jan	
van	Schie,	Willem	Holierhoek,	Gerrit	Moerman,	Roel	Brouwer,	Bert	Bakker,	Paul	
Rutten	en	Ellie	van	Hagen.	

	
	
	

- Aanwezigen	(39	incl.	6	niet	leden):		
Hugo	Uijlenbroek,	Hidde	Bart,	Thomas	Bos,	Mischa	Bart,	Stijn	van	Liefland,	Wim	
Uijlenbroek	(geen	lid-	ouder),	Fred	Asselman,	Wim	Mooijman,	Lydia	Viveen,	Arnold	
Haring,	Carijn	Mulder,	Mariska	van	Zon,	Maaike	van	der	Horst,	Roel	Boek,	Anneke	van	
Zon	(geen	lid	–	ouder)	,	Jan	Bekker,	Anne	Schouten,	Caroline	Kester,	Klaas	Luteijn,	
Martijn	Ras,	Johan	van	Leeuwen,	Frits	Houtman,	Hans	van	der	Does,	Roland	ten	
Klooster,	Rob	Stallvoort,	Hans	Bruckman,	Marion	van	der	Giessen	(geen	lid	-	namens	
Lennard	en	Kathelijne)	,	Emma	de	Fraiture,	Bram	van	Schie	(trainer	–	geen	lid),	
Sebastiaan	Oranje	(trainer-	geen	lid),	Chiel	Bakker,	Antwan	Radt	(geen	lid),	Astrid	van	
Zuijlen,	Ed	Jansen,	Hugo	de	Fraiture,	Annie	Breeuwsma	(Bestuurslid),	Winand	de	
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Fraiture	(voorzitter),	Leon	van	Bohemen	(vice	voorzitter)	en	Michel	van	Zuijlen	
(secretaris)	

	
	

- Ingekomen	post	en	mededelingen	
- Brief	Ellie	van	Hagen	–	wordt	behandeld	tijdens	notulen.	
- Gastspreker	Niels	Kerstholt	-	na	afloop	vergadering	zal	Niels	ons	toespreken.	
- Webmaster	klaas	–	toelichting	incidenten	webhosting.	Excuses	voor	de	hinder.	

Site	draait	weer	naar	behoren.		
Mededelingen	Secretaris	(Michel):	
- Langebaan	trainingstijden.	Geen	noemenswaardige	vernieuwingen	te	

vermelden.	Start	schaatsseizoen	zal	op	3	oktober	plaats	vinden	en	elk	
abonnement	omvat	minimaal	20	trainingsmogelijkheden.		Het	
clubkampioenschap	zal	het	komende	jaar	ook	samen	met	ELS	uitgevoerd	
worden.	Datum	volgt.	

- Abonnementsaanvraag:	deze	zal	volgende	week	starten	en	wederom	weer	
elektronische	plaats	vinden.	Alleen	mutaties	dienen	doorgegeven	te	worden.	
Een	bevestiging	dat	je	de	aanvraag	heb	gezien	is	gewenst.		

- Abonnementskosten	worden	duurder.	Ongeveer	10	euro	per	abonnement	per	
seizoen.	Voor	het	tweede	uur	vervalt	namelijk	voor	een	deel	de	subsidie.	Het	
proefschaatsen	en	jeugdschaatsen	wordt	ook	duurder.		De	wedstrijdlicentie	is	
daarin	tegen	goedkoper	geworden	maar	het	vastrecht	om	wedstrijden	te	
mogen	rijden	op	het	ijs	van	De	Uithof	is	weer	duurder	geworden.	Licentie	dien	
je	als	rijder	dit	jaar	zelf	aan	te	vragen.	Voorheen	deed	DKIJV	dit.		

Mededelingen	Voorzitter	(Winand)	
- Bernard	Jol	is	dit	seizoen	overleden.	Bernard	is	62	jaar	geworden.	
- Berend	Oostink,	lid	van	verdiensten,		is	ons	ook	ontvallen.	Berend	is	84	jaar	

geworden.	
- Ere	lid	Wim	Goeman,	74	jaar	geworden,	en	17	jaar	penningmeester	van	DKIJV	

geweest	en	daarnaast	heeft	hij	zich	velen	jaren	ingezet	voor	de	vereniging	
Elfstedentocht	Weissensee	is	ons	ook	ontvallen.	
	
Moment	stilte	wordt	in	acht	genomen.	
	

	
	
5.	Notulen	jaarvergadering	2014	

De	notulen	van	de	ALV		van	het	vorige	seizoen		2013-2014	–	11	september	2014	
worden	doorgenomen.	Gevraagd	wordt	of	er	op	en	aanmerkingen	zijn.	
	
Rob:	Feestcommissie	ontbreekt	in	het	verslag.	Namen	ontbreken	in	het	verslag.	
Winand	merkt	op	en	licht	toe	dat	de	namen	er	wel	in	genoemd	staan.	
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Correctie	op	ingekomen	stuk	van	Ellie	van	Hagen:	Het	Bestuur	heeft	Ellie	gevraagd	of	
zij	het	zelf	stuk	wil	voorlezen.	
Correctie:	naam	van	Lies	dient	te	zijn	Lies	Hoek	Spaans	(i.p.v.	Bekker).	Excuses.	

6.	Jaarverslagen	2014	–	2015	
Toelichting	door	voorzitter	Winand	de	Fraiture	

Algemeen,	vanuit	het	bestuur	
Het	bestuur	bestaat	uit	de	volgende	personen,	met	de	volgende	taakverdeling:	
Michel		 :	secretaris	en	ledenadministratie	
Winand	 :	voorzitter	
Leon	 	 :	vice-voorzitter	en	jeugdcoördinator	
Wiebe		 :	penningmeester	en	verantwoordelijk	voor	de	gemeentelijke	relatie.	
Annie	 	 :	externe	betrekkingen,	projecten/evenement	en	PR	
	
Aan	de	hand	van	het	jaarverslag		neemt	Winand	het	verenigingsjaar	door	om	toe	te	
lichten		wat	het	bestuur	en	der	commissie	hebben	gedaan.		Met	name	aandacht	voor	
de	financiën	maar	uiteraard	worden	ook	de	andere	zaken	belicht.	
	
Vrijwilligersbeleid	
Winand	geeft	aan	dat	hij	nog	aan	het	vrijwilligersbeleid	werkt.	Dit	seizoen	druk	
geweest	met	de	rechtszaak.	Als		resultante	hiervan	is	een		vaststellingsovereenkomst	
opgesteld	en	akkoord	bevonden.	We	gaan	er	vanuit	dat	de	zaak	na	ondertekening	
hiermee	afgerond	is.	Officiële	handtekening	dient	nog	gezet	te	worden.	
	
50-jarig	bestaan	
DKIJV	is	6	april	19666	opgericht.	Leden	die	in	1966	zijn	geboren	zijn	opgeroepen	om	
mee	te	denken.	Antwan	Radt,	Renate	van	der	Horst,	Martine	de	`Fraiture,	Gerard	
Koper	en	Renske	Buursma	hebben	hier	gehoor	aan	gegeven.	De	jubileumcommissie	
heeft	inmiddels	een	aantal	brainstorm	sessies	georganiseerd.	
	
Het	betekent	echter	niet	dat	zij	zelf	alles	dienen	uit	te	voeren.	Projectteams	dienen	
voor	de	invulling	en	uitvoering	te	zorgen.	
Ideeën:	

1. Nachtwedstrijd	welke	eindigt	met	een	ontbijt	(bedenker	Antwan)	
2. Reis	naar	het	buitenland,	fanatieke	Weissenseeganger	wordt	niet	

verhinderd	(Martine)	
3. Skeeleren	
4. Delfshout	Loop,	in	navolging	op	vroegere	activiteiten,	we	organiseerden	

eerder	namelijk	altijd	een	loop	in	het	Delftse	Hout.		
	
6	april	start	ons	jubileumjaar! 
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De	vereniging	en	haar	leden	2013	-2014	
Toelichting	door	Michel	van	Zuijlen.	Zie	ook	bijgevoegde	powerpointpresentatie.		

	

Enkele	feiten	
Het	ledenaantal	van	DKIJV	blijft	net	als	het	vorige	seizoen	stabiel	en	ook	dit	jaar	zien	
we	een	kleine	stijging	onder	de	actieve	leden.	Eind	van	het	seizoen	telden	we	429	
leden,	waarvan	een	groei	van	7%	bij	de	pupillen.	De	man/vrouw	verhouding	trekt	ietsje	
bij.	Gemiddelde	leeftijd	is	29	jaar.	
	
Chiel	Bakker	stelt	als	plan	om	de	jeugd	meer	bij	de	organisatie	van	de	vereniging	te	
betrekken.	Winand	geeft	aan	dat	daarvoor	juist	het	jeugdbestuur	is	ingesteld.		
Jan	Bekker	stelt	de	vraag	of	er	beleid	is	om	nieuwe	wedstrijdrijders	aan	te	trekken,	
bijvoorbeeld	van	andere	verenigingen.	Winand	geeft	aan	dat	we	daar	geen	beleid	op	
uitoefenen.	Het	is	absoluut	niet	de	bedoeling	om	actief	leden	van	andere	verenigingen	
die	wedstrijd	rijden	“	weg	te	kapen”.	Jan	Beker:	komt	er	nog	een	plan?	Michel	
antwoord	dat	iedereen	bij	DKIJV	welkom	is,	we	zijn	een	breedtesport	vereniging	en	het	
daarnaast	belangrijk	is	dat	iedereen	het	ook	naar	zijn	zin	heeft.	Heb	je	ambitie	dan	
kom	je	ook	bij	DKIJV	aan	je	trekken,	we	zijn	immers	een	sportvereniging.	
Johan	van	Leeuwen	geeft	aan	dat	voordat	men	bij	de	selectie	wordt	toegelaten	men	
eerst	een	jaar	lid	dient	te	zijn.	Deze	beslissing	is	vorig	seizoen	door	de	TC	genomen.		
Jan	Beker	geeft	aan	dat	beleid	hierop	dus	noodzakelijk	is.		
Winand	bedankt	en	geeft	aan	dat	het	bestuur	dit	punt	verder	zal	herzien	en	zo	
mogelijk	beleid	hier	op	zal	maken.	Volgende	ALV	of	eerder	komen	we	er	op	terug.	
	
Over	de	invulling	van	de	trainingsuren	wordt	door	Michel	aangegeven	dat	er	een	
beleid	is	hoe	de	quotum	uren	verdeeld	worden.	Wedstrijdrijders	gaan	voor,	dan	oud	
leden	en	dan	nieuwe	aanwas.	Er	word	een	wachtlijst	bijgehouden.	Het	aantal	
schaatsabonnement	is	dit	seizoen	toegenomen.		
Conclusie:	we	zijn	dus	met	DKIJV	meer	gaan	schaatsen.	
	

Jaarverslag	Technische	Commissie	2013-2014	
Toelichting	door	Thomas	Bos.	Zie	ook	bijgevoegde	PowerPointpresentatie	(presentatie	is	
doorgenomen/toegelicht)	
	
Nieuwe	voorzitter	is	Thomas	Bos.	Thomas	volgt	Rein	van	de	Velde	op.	Rein	wordt	
bedankt	voor	zijn	bijdrage	als	TC	lid.		
Huidige	samenstelling	TC:	Johan	van	Leeuwen,	Marcel	van	Asperdt,	Stijn	van	Liefland	
en	Maarten	Buisman.		
	
Nieuwe	Seizoen:	
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Komend	seizoen	is	het	laatste	seizoen	van	de	Gewestelijke	selectie.	Het	RTC	,	
vervanger	van	Jong	Oranje,	gaat	talenten	verder	opleiden.	De	RTC	invulling	is	een	
initiatief	van	de	KNSB.	Hierdoor	wordt	de	rol	van	verenigingen	voor	aanleveren	van	
talenten	groter.	We	gaan	de	samenwerking	aan	met	andere	verenigingen		HVHW	heeft	
al	een	eerste	initiatief	uit	gezet.	
Jan	Beker	geeft	aan	dat	er	toch	nog	enige	twijfel	is	over	de	RTC	invulling.	Thomas	
benadrukt	dat	je	goed	moet	nadenken	hoe	er	mee	om	te	gaan.	Feit	is	dat	het	een	must	
is	om	met	verenigingen	de	koppen	bij	elkaar	te	steken.	Jan	Beker	benadrukt	dat	de	
leeftijdsgroepen	vloeiend	in	elkaar	dienen	over	te	gaan.	Thomas	bevestigd	dat	dit	de	
aandacht	heeft.	Winand	bevestigd	dat	dit	ook	bestuurlijke	aandacht	heeft.	
	

Jaarverslag	Jeugdcommissie	
Toelichting	door	Leon	van	Bohemen.	Zie	ook	bijgevoegde	powerpointpresentatie.		
	
Samenstelling	van	de	jeugdcommissie:	Kees	Hoek,	Chiel	Bakker,	Leon	van	Bohemen	
(voorzitter)	en	Martine	de	Fraiture.	
Er	is	wederom	een	groei	onder	de	jeugdleden.	Afgelopen	seizoen	7%	gegroeid.	Veel	
aanwas	is	het	gevolg	van	mond	tot	mond	reclame.	Daarnaast	organiseert	de	
jeugdcommissie	leuke	events	en	wordt	er	positief	gesproken	over	de	sfeer.	De	
jeugdcommissie	wordt	ondersteund	door	ruim	40	vrijwilligers.	
Ook	dit	jaar	is	er	veel	aandacht	besteed	aan	de	doorstroming	van	ZA4	naar	VR1.	
Inmiddels	ruim	60	kinderen	schaatsen	op	de	vrijdag	vaak	ook	gecombineerd	met	ZA4.	
De	traditionele	oudejaarswedstrijd	had	afgelopen	seizoen	96	deelnemers.	Een	mooi	
aantal!	
Complimenten	ook	dit	jaar	voor	Willem	Holierhoek.	Willem	organiseert	al	vele	jaren	
het	jeugdkamp	waar	ook	DVIJC	jeugd	voor	uitgenodigd	is.		Als	afsluiter	van	het	
schaatsseizoen	is	ook	de	mini-Elfstedentocht	weer	een	succes	te	noemen.	Ook	hier	
dank	en	lof	naar	de	organisatie.	
We	starten	dit	seizoen	met	de	mogelijkheid	om	via	het	jeugdsportfonds		te	schaatsen.	
Het	jeugdsportfonds	maakt	het	mogelijk	dat	ieder	kind	kan	sporten	ook	al	kan	het	
gezin	de	financiën	zelf	hiervoor	niet	opbrengen.	Desiree	Langeveld	is	nu	
contactpersoon.	
	
Jeugdbestuur	
Uit	betrouwbare	bronnen	hebben	we	vernomen	dat	het	jeugdbestuur	verschillende	
keren	bij	elkaar	is	geweest.	Ze	zijn	goed	en	constructief	bezig.	Zo	is	er	een	
jeugdtrainingskamp	georganiseerd	met	als	doel	15	of	meer	leden	hier	voor	te	
enthousiasmeren.	Helaas	is	dit	aantal	is	niet	gehaald	en	is	door	het	jeugdbestuur	
besloten	het	trainingskamp	te	annuleren.	Wim	Uijlenbroek	vult	aan	dat	5	leden	op	het	
geplande	weekend	voor	een	toets	zaten.		Emma	de	Fraiture	geeft	nog	een	toelichting	
op	de	BBQ	plannen	bij	het	skeeleren.	En	geeft	aan	het	erg	jammer	te	vinden	dat	het	
kamp	geen	door	gang	kon	vinden.		
Klaas	Luteijn	stelt	voor	de	naam	van	het	jeugdbestuur	te	wijzigen	in	Junioren	bestuur.	
Iedereen	kan	hier	mee	instemmen.	



DKIJV	Notulen	ALV	2014-2015	 8	
	

	
De	continuïteit	van	het	junioren	bestuur	dient	gewaarborgd	te	worden.		

Jaarverslag	Wedstrijdcommissie	
Toelichting	door	Michel.	Zie	ook	bijgevoegde	powerpointpresentatie.		

Leo	van	der	Giessen	is	nu	een	seizoen	actief	in	de	wedstrijdcommissie.	Pieter	van	
Bergen	heeft	de	wedstrijdcommissie	en	DKIJV	verlaten.	Pieter	heeft	de	zaken	goed	
overgedragen.	Dank	daar	voor!	Leo		heeft	wel	aan	gegeven	dat	het	pittig	is	om	e.e.a.	
op	te	volgen.		Zo	was	de	oudejaarswedstrijd	een	flinke	inspanning.	Daarnaast	zijn	dit	
seizoen	weer	de	nodige	langebaan	wedstrijden	geleid.		
Ook	de	voorbereidingen	en	uitvoering	van	de	clubkampioenschappen	vergen	het	
nodige	werk.	Dit	seizoen	heeft	ELS	ook	mee	gedaan	met	een	eigen	
clubkampioenschap.	Het	jury	team	bestond	uit	z’n	15	man.	Door	het	lobby	werk	van	
Anne	konden	alle	taken	weer	ingevuld	worden.	Winand,	Emma,	Henk,	Leon,	Wim.	
Hidde,	Lennart,	Marion,	heel	erg	fijn,	bedankt!	
	
Verzoek	van	de	leden	om	de	linten	van	de	medailles	volgende	keer	in	een	ander	kleur	
uit	te	voeren,	geen	zwart	dus.	Leon	geeft	zijn	complimenten	voor	de	organisatie.	Super	
goed!	Als	suggestie	wordt		verzocht	een	volgende	keer	de	prijsuitreiking	van	ELS	en	
DKIJV		tegelijkertijd	te	houden.	Michel	geeft	aan	dat	er	bewust	voor	gekozen	is	de	
uitreiking	eerder	te	doen	i.v.m.	deelnemende	junioren	waarvoor	het	anders	te	laat	
wordt.	We	gaan	er	volgend	jaar	over	nadenken	of	we	dit	anders	kunnen	invullen.	
Winand	geeft	als	toegift	de	complimenten	voor	het	draaiboek	dat	er	ligt.	Het	was	
volmaakt.	Het	bestuur	geeft	aan	het	jammer	te	vinden	dat	Leo	van	der	Giessen	stopt.	
Wel	heeft	Leo	aangegeven	hand	en	span	diensten	te	blijven	verrichten.		
	
Michel		deelt	mede	dat	het	tijdregistratie	systeem	Sara	wordt	vervangen.	Huidig	
systeem	is	te	bewerkelijk.		Wim	Uijlenbroek	heeft	zich	aangemeld	om	vanuit	DKIJV	de		
taak	van	het	beheer	van	het	tijdregistratiesysteem	tijdens	wedstijden	die	DKIJV	
uitvoert	over	te	nemen	van	Leo.	
	
	
	
.		

Jaarverslag	Clubhuiscommissie		
Toelichting	door	Michel	van	Zuijlen.	Zie	ook	bijgevoegde	powerpointpresentatie.		

Lies	Hoek-Spaans	heeft	afgelopen	seizoen	wederom	gezorgd	voor	o.a.	de	coördinatie	
van	de	wekelijkse	schoonmaak,	de	catering	bij	de	zomertrainingen	en	het	soepel	laten	
verlopen	van	het	verhuur	van	het	clubhuis,	o.a.	de	bridgeclub	maar	ook	aan	verhuur	
t.b.v.	feesten	en	partijen.	De	opbrengsten	zijn	een	welkome	aanvulling	voor	DKIIJV	
waarmee	we	het	clubhuis	goed	draaiende	kunnen	houden.	Echter	er	zit	ook	veel	tijd	in.		
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Zoals	vorige	seizoen	al	is	aangekondigd	heeft	Lies	de	verhuur	begin	van	het	jaar	,	2015	
overgedragen	aan	Margreet.		
	

Clubhuis	vastgoedcommissie		
Toelichting	door	Michel	van	Zuijlen.	Zie	ook	bijgevoegde	powerpointpresentatie.		
 
Arno	Haring	coördineert	de	vastgoedcommissie	i.s.m.	.Roel	Brouwer	en	Wim.	
Mooijman.	Wat	vele	niet	beseffen,	er	zit		hier	best	veel	werk	in.		Zo	dient	er	
noodzakelijk	onderhoud	en	reparaties		plaats	te	vinden	en		noodzakelijk	schilderwerk.		
Arno,	Fred	en	Rob	verzorgen	daar	naast	ook	de	groenvoorziening.		Met	de	inspanning	
van	de	vastgoedcommissie	wordt	er	voor	gezorgd	dat	het	clubhuis	in	een	acceptabele	
staat	verkeerd.	
	

Jaarverslag	Shorttrack	commissie	
Toelichting	door	Antwan	Radt.		Zie	ook	bijgevoegde	powerpointpresentatie.		
	
Antwan	voert	nu	het	eerste	seizoen	als	coördinator	de	shorttrack	commissie	aan.	
Voorgesteld	wordt	om	een	brainstrom	sessie	te	houden		hoe	we	tot	meer	actieve	
shorttrack	leden	kunnen	komen.	Ooit	is	DKIJV	landelijk	de	grootse	verenging	geweest	
en	zit	Shortrack	dus	in	de	genen	van	DKIJV.		Er	wordt	benadrukt	dat	Shorttrack	goed	
voor	langebaantechniek	is	en	een	goede	trainingsaanvulling	kan	zijn.	
Heb	je	vragen	interesse?,	Antwan	kun	je	hiervoor	aanspreken.	We	zijn	verheugd	te	
melen	dat	we	sinds	jaren	weer	een	eigen	trainer	hebben	.	Bram	van	Schie	gaat	het	
aankomende	seizoen	bij	DKIJV	op	de	woensdag	de	training	verzorgen	voor	de	
shorttrraken	de	pupillen.	
	

 
Jaarverslag	Skeeler	commissie	/	inline	skaten	
Toelichting	door	Henk	de	Vos..	Zie	ook	bijgevoegde	powerpointpresentatie.		

De	commissie	bestaat	uit	Henk	de	Vos	en	Sebastiaan	van	Leeuwen,	Antwan	Radt	en	
Anne	Schouten.		
Vorige	seizoen	is	er	een	visie	geformuleerd	waar	de	ambitie	van	DKIJV	is		vastgelegd.	
Door	het	bestuur	is	toen	volmondig	het	besluit	genomen	dit	plan	te	ontarmen	en	uit	te	
laten	voeren.	Een	van	de	doelstelling	is	de	wedstrijdjeugd	beter	te	bedienen.	Er	zijn	
hiervoor	twee		trainers	aangetrokken	,	Bram	van	Schie	en	Sebastiaan	Oranje.	Vanuit	de	
jeugd	is	er	verrassend	genoeg	veel	belangstelling	om	meer	te	trainen	en	door	te	
stromen	naar	het	wedstrijd	rijden.	Door	het	skeeleren	te	zien	als	echte	wedstrijdtak	en	
niet	als	ondersteuning	van	het	schaatsen	zijn	we	nu	een	jaarrondvereniging.		
Geconstateerde	knelpunten	zijn	snel	en	pragmatische		opgelost.	Een	van	de	
knelpunten	is	de	trainingen	beter	op	elkaar	af	te	stemmen.	Besloten	is	bij	regen	door	
te	trainen.	Veel	belangstelling	is	hier	net	voor.		
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Daarnaast	wordt	er	door	de	skeelercommissie	werk	gemaakt	om	de	verbinding	te	
maken	met	de	TC.		We	zijn	verheugd	te	melden	dat	de	recreatiegroep	aan	het	groeien	
is.	Aandacht	is	er	om	gezamenlijk	te	blijven	trainen,	de	wedstrijd	en	recreatie	groep,	
om	tweedeling	te	voorkomen.		We	willen	als	‘één	verenging	blijven	acteren	en	daar	is	
de	nodige	afstemming	voor	nodig.	Er	is	besloten	de	clubkampioenschappen	over	de	
zomer	(2015)	heen	te	tillen	en	aansluitend	een	BBQ	te	houden.	
Kort	wordt	er	ingezoomd	op	de	wens	van	DKIJV	om	op	een	piste	baan	te	kunnen	
trainen.	We	moeten	helaas	constateren	dat	dit	in	het	jubileumjaar	niet	gerealiseerd	
gaat	worden.		Onderzoek	en	lobbywerk	om	een	baan	te	realiseren	wordt	voortgezet.	
Winand	geeft	aan	blij	te	zijn	dat	de	nodige	hobbels	tussen	TC	en	de	skeelercommissie		
zijn	gladgetrokken..	Opgemerkt	wordt	dat	voor	de	recreanten	groep	geen	trainer	
beschikbaar	is.	Henk	geeft	aan	hier	wel	mee	bezig	te	zijn	echter	helaas	dit	punt	nog	
niet	ingevuld	te	hebben.		

 
Jaarverslag	Kleding	commissie	
Toelichting	door	Michel	van	Zuijlen.	Zie	ook	bijgevoegde	powerpointpresentatie.		

Renate	en	Gerdien	bemensen	de	kledingcommissie.	Ronald	ten	Klooster	heeft	het	
initiatief	genomen	om	te	kijken	naar	een	goedkoop	maar	goed	snelpak.		Een	eerste	
proefpak	is	bestel.	Als	dit	naar	tevredenheid	is	kunnen	er	meer	besteld	worden	en	kan	
dit	pak	worden	vrijgegeven.	Henk	vraagt	of	de	levertijden	verkort	kunnen	worden.	
Michel	geeft	aan	dat	levertijden	helaas	niet	verkort	kunnen	worden	maar	het	pas	en	
bestelmoment	te	vervroegen	zodat	kleding	toch	op	tijd	komt.		Renate	geeft	aan	dat	
door	het	warme	weer	helaas	weinig	belangstelling	is	voor	de	pas	en	bestelavond		

Jaarverslag	Sponsorcommissie	
Toelichting	door	Michel	van	Zuijlen.	Zie	ook	bijgevoegde	powerpointpresentatie.		

De	sponsorcommissie	wordt	in	de	praktijk	ingevuld	door	Leon	en	Michel.	Een	van	de	
sponsoractiviteiten	is	“	vrienden	van	DKIJV”		waar	Jacques	Bartelomij	zich	voor	inspant.	
Voor	slechts	2	euro	per	maand	kunnen	we	een	extra	doel	realiseren.	De	vrienden	van	
DKIJV	bepalen	zelf	aan	welk	doel	dit	besteed	wordt.		
Bestaande	sponsors	worden	weer	benaderd.	Vermeld	wordt	dat	Brouwer	Bouwbedrijf,	
het	bedrijf	van	ons	lid	Roel	het	nieuwe	driedelig	podium	heeft	gemaakt	maar	ook	heeft	
gesponsord		
Aan	Antwan	is	gevraagd		de	grote	Clubactie	die	we	al	(wederom)	al	weer	een	aantal	
jaren	aan	mee	doen	dit	jaar	te	aan	te	sturen	en	te	promoten.	
	

Jaarverslag	webmasters		
Toelichting	door	Michel	van	Zuijlen.	Zie	ook	bijgevoegde	powerpointpresentatie.		
	
Klaas	Luteijn	en	Renske	Buursma,	zijn	samen	onze	webmasters		
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Klaas	zorgt	voor	de	nodige	innovaties	en	het	beheer	en	onderhoud	van	de	site.	Wat	
niet	iedereen	mogelijk	direct	opvalt	is	dat	er	tussentijds	innovaties	en	verbetering	
worden	doorgevoerd.		
Veel	dank	aan	Klaas!	
	

Jaarverslag	Communicatie	commissie		
Toelichting:	Marion	van	Der	Giesen.	Zie	ook	bijgevoegde	powerpointpresentatie.		
	
De	commissie	wordt	ingevuld	door		Marion	van	der	Giessen,	Klaas	Luteijn,	Michel	van	
Zuijlen	en	Annie	Breeuwsma	

De	insteek	is	het	professionaliseren	van	de	communicatie	met	inzet	van	onze		
vrijwilligers,	niet	op	nieuw	het	wiel	hoeven	uit	te	vinden	qua	kennis	en	vaardigheden.	
Doel	is	dit	seizoen	de	draaiboeken	op	orde	te	hebben.	De	draaiboeken	dienen	door	de	
diverse	commissies	te	worden	opgemaakt.	
Een	interdisciplinair	overleg	bestaande	uit	1	tot	2	personen	uit	elke	commissie.	Dit	
overleg	dient	bij	te	dragen	aan	het	leereffect	en	zal	de	commissie	dichter	bij	elkaar	
brengen.	Er	wordt	een	denktank	samengesteld	om	te	brainstormen	over	de	website	en	
Facebook.	Dit	staat	gepland	op	2	september	2015.	Antwan	merkt	op	dat	momenteel	
DKIJV	amper	zichtbaar	is	op	Facebook.	
	

Jaar	verslag	festijn	commissie	
Toelichting	door	Michel	van	Zuijlen.	Zie	ook	bijgevoegde	powerpointpresentatie.		
	
De	commissie	bestaat	slechts	uit	Niels	Schouten	en	ook	Niels	heeft	nu	aangegeven	de	
commissie	te	verlaten.	Het	jaarlijks	ANCO	feest	is	dit	seizoen	niet	doorgegaan	en	ook	
dienen	we	te	melden	dat	de	georganiseerde	jeugddisco	helaas	door	te	weinig	
belangstelling	is	geannuleerd.	Positief	nieuws	is	dat	de	nieuwjaarsreceptie	nu	voor	de	
tweede	maal		zeer	gewaardeerd	is.	

7.	Financieel	jaarverslag	/	zaken	
Toelichting	door	Winand.	Wiebe	is	aangekondigd	afwezig..	Zie	ook	bijgevoegde	
powerpointpresentatie	en	de	verklaring	van	het	verlenen	van	decharge	aan	het	bestuur	
in	de	bijlage.		

Exploitatierekening 
- De gehele boekhoudigng is nu geregistreerd in ClubWebWare met dank 

aan Willem Veldhoven. Dank zij zijn inzet zijn alle financiën nu overgezet 
in dit system.   

- Onkosten wedstrijden €3.000,- Vorig jaar bestond deze post nog niet. 
Deze werden geboekt onder centrale organisatie. Nog enkele kosten zijn 
gespecificeerd waardoor alles beter inzichtelijk is gemaakt.  

- 11 maanden had 12 maanden had het moeten zijn.  
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- Kascommissie heeft uitgebreid naar het cijfermatige werk gekeken. Rob 
en Hans Hartwig in bijzijn van Wim Veldhoven en Wiebe Postma hebben 
een verklaring afgelegd. Deze wordt voorgelezen.  
Kascommissie gaat ermee akkoord. 
Jan Bekker: post debiteuren wat is dit? 
Winand: In ClubWebWare zijn alle kosten ingevoerd, posten die ws 
anders. Penningmeester belt veel leden na die nog saldo hebben 
openstaan. Deze post zal absoluut zeker nog slinken. 
Jan Bekker: kosten kleding is gestegen ten opzichte van 
kledingopbrengsten. Gaan we sponsoren?  
Winand: we sponsoren met nadruk niet. De voorraad is toegenomen en 
sponsorbedragen had over meerdere jaren verspreid moeten worden. 
Jan Bekker: borg van de huur van het clubhuis is gestegen. Hoe kan dit 
een vreemd bedrag zijn? 

- Winand: soms wordt er iets van de borg ingehouden. Terechte vraag. 
Gaan we uitzoeken en vraag zullen we stellen aan onze  
penningmeester. 

- Jan Bekker: verhuur clubhuis, ca. €8.000,-. Er wordt ook geld 
uitgegeven, bijv. energierekening. Wat blijft er netto ongeveer over? 

- Winand: €6000,- netto is te rooskleurig. Schoonmaakkosten zijn iets 
hoger omdat we zelf ook het clubhuis gebruiken en ook de Bridgeclub 
maakt een half seizoen gebruik van ons clubhuis.  Opbrengst is positief 
en goed voor de inkomsten van DKIJV. Penningmeester gaat dit beter in 
kaart brengen zodat we kunnen concluderen of de inspanningen van de  
verhuur terecht zijn.  

- Winand maakt bruggetje naar visie: wat gaan we doen met ons 
clubhuis? Wel reservering gemaakt om te investeren zodra beslissing 
gemaakt is.  

- Lies: wens i.v.m. Bridgeclub om nieuwe gordijnen aan te mogen 
schaffen. 

- Winand: stemming is positief. We gaan nieuwe gordijnen aanschaffen.  
- Wim Uijlenbroek: moeten we weg van de gemeente? 
- Winand: nee, dit hoeft niet.  
- Martijn Ras: hoeverre is deze exploitatie houdbaar?  
- Winand: we zijn geen club om geld te potten. We geven geld uit aan de 

juiste dingen. Investeren in accommodatie kan deels. Activiteiten moeten 
kostendekkend zijn.  

- Martijn: het is niet duidelijk waar dit gebeurt + 5.000 / - 10.000 
- Winand geeft hierop een verklaring.  

Conclusie:	we	zijn	een	gezonde	club.		
	

Decharge	wordt	verleend.		
	
Begroting	

- Jubileumjaar	gaan	we	extra	geld	voor	uitgeven	
- We	verwachten	dat	ook	meer	geld binnenkomt door extra sponsoring e.d. 
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- Trainingsvergoeding is verhoogd 
- Thomas: Algemene kosten toelichten. Winand: €8.000,--  algemene 

kosten zijn kosten voor organisatie, eten/drinken, clubwerk, 
telefoonwerk, e.d. Jubileumfeest is geschat op €3.000 euro 

- Begroting wordt nog rondgestuurd. 
 
Nieuw	lid	kascommissie:	Hans	blijft	aan.	Rob	gaat	eruit.	Anne	blijft	vervanger.	
Jan	Bekker	zegt	toe.		
	
Wat	kost	het?	
skeeler-	en	wedstrijdtraining	wordt	verhoogd.	We	blijven	zeker	marktconform.		
	
Jan	Bekker:	nieuwe	contributiestelsel	KNSB	betekent	dit	dat	de	club	de	verhoogde	prijs	
voor	zijn	rekening	neemt?	
Michel:	Ook	in	het	oude	stelsel,	de	aanrekening		via	het	Gewest,	worden	de	kosten	aan	
de	leden	doorbelast.	Dit	staat	transparant	op	de	factuur.	De	verenigingscontributie	
wordt	inderdaad	verhoogd.	Deze	kosten	neemt	DKIJV	voor	haar	rekening.		
	
Roel	Boek:	hoe	zit	het	met	de	trainingsbijdrage	als	het	een	training	van	buiten	de	club	
is?	
Michel:	daar	betaal	je	niet	extra	voor.		
Antwan:	verzekering	waar	is	dat	voor?	
Michel:	Het	betreft	een	vangnet	constructie	voor	wat	je	eigen	verzekering	niet	dekt,	
dekt	deze	verzekering.	Voor	de	exacte	voorwaarde	kun	je	op	de	site	van	KNSB	de	
voorwaarden	terug	lezen.		

9.	Rondvraag		
Vragen		zijn	tussendoor	beantwoord.	Geen	extra	vragen.	
	
Uitreiking		
Winand	gaat	over	tot	de	uitreiking	van	de	eerste	Jan	van	Schie	wissel	schaal.	Een	
schaal	die	uitgereikt	wordt	aan	het	DKIJV	lid	wat	het	afgelopen	seizen	een	blunder	van	
formaat	heeft	laten	zien	en	die	door	menigeen	niet	ongemerkt	is	gebleven.	Het	betreft	
een	wisselbokaal.	
	
De	eerste	Jan	van	Schiebokaal	gaat	dit	jaar	naar	Jesse	Nijkamp.	Als	eerste	merken	we	
op	dat	Jesse	ook	in	staat	is	om	een	geheel	trainingsweekend		zonder	voorderailleur	te	
kunnen	rijden.	Het	levert	een	tijdwinst	op	omdat	een	derailleur	het	gewicht	van	de	
fiets	doet	toenemen	en	meer	luchtweerstand	vergt.	Jesse		is	echter	geselecteerd	
omdat	hij	het	tijdens	het	trainingsweekend	in	Erfurt	presteerde	tijdens	de	langebaan	
wedstrijd	een	ronde	te	weinig	te	rijden.	Levert	wel	een	snellere	tijd	op	maar	helaas	ook	
een	diskwalificatie.	
	
De	Thomas	Bos	bokaal,	ook	dit	seizoen	voor	het	eerst	uitgereikt,		wordt	gegeven	aan	
een	persoon,	een	DKIJV	lid,	die	een	bijzondere	presentatie	heeft	neer	gezet.		Thomas	
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Bos	rijkt	hem	uit	en	noemt	eerst	de	genomineerde:	
Fabian	Radt,	Carijn	Mulder,	Roel	Boek,	Hugo	Uijlenbroek	en	Hans	van	der	Does.		Hij	
wordt	uitgereikt	door	de	man	van	de	tweets,	zijn	gelijkenis	met	de	bokaal	is	sprekend,	
net	als	zijn	oren,	Thomas	Bos	rijkt	deze	wisselbokaal		uit	aan	Roel	Boek,	een	beloning	
voor	zijn	progressie,	inzet	en	plaatsing	voor	het	NK.	
	
De	vergadering	wordt	door	Winand	gesloten	maar	geeft	gelijk	aan	dat	de	avond	is	nog	
niet	voorbij	is.		
Onze	gastspreker	moest	helaas	vorige	jaar	op	het	laatst	toch	afzeggen.	Michel	kondigt		
Niels	Kerstholt	aan	en	geeft	het	woord	aan	Niels.		
Niels	laat	het	niet	bij	een	toespraak	hoe	hij	tot	de	top		bij	Shorttrack	is	gekomen	en	
jaren	in	het	Nationaal	team	heeft	gepresteerd.	Niels	daagt	onze	leden	uit	om	deel	te	
nemen	aan	een	korte	workshop	over	de	schaatshouding	die	buiten	het	clubhuis	wordt	
voortgezet.	De	avond	wordt	afgesloten	met	deze	workshop	en	een	borrel.	
	
Niels	danken	we	voor	deze	mooie	afsluiting.!	
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Bijlage	1	financieel:	verklaring	verlening	decharge	aan	het	bestuur	
 

 

	

Bijlage	2	PowerPointpresentatie	ALV	2013	-	2014	


